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Generalforsamling 

Horsens Rulleskøjteklub 

Søndag den 09. marts 2025 

Kl. 11:00 i Søvindhallen 

Referat 

1) Valg af dirigent og referent  

• Dirigent: Lone Folke Bendstrup 

• Referent: Anne-Mette Klausen 

2) Valg af stemmetællere  

• Rebecca Veilgaard Christensen 

3) Bestyrelsens beretning for det forløbne år til godkendelse  

• Formand Mie Bigum læste beretningen op 

• Sæsonstart 7. januar 2024 

• Idrætspriser 2023. Vi deltog i Horsens Kommunes Idrætsprisuddeling i 
Forum Horsens. Her fejrede vi 3 mesterskaber og løberne lavede 
opvisning imens folk ankom. 

• Stævner 2024. Vi har deltaget ved de stævner som var fastlagt i 
kalenderen. Her ud over blev Molly og Ella udtaget og deltog i deres 
første EM. De fik en kæmpe oplevelse. Et stort skulderklap til vores klub 
for at have løbere på så højt niveau. Forhåbentlig kan vi se frem til flere 
udtagelser i fremtiden. 

• Berlin tur. Vi var afsted i Kr. Himmelfartsferien i maj. Vi valgte at 
forældre selv skulle booke overnatning og sørge for transport, og det 
fungerede godt. Onsdag var der fællesspisning på restaurant. Løberne 
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fik knoklet til træning og der blev også tid til shopping. Vi glæder os til 
turen i maj 2025. 

• Sommerafslutning for forårssæsonen d. 23. juni 2024. 

• Arrangementer efteråret 2024 bød på: Træningsseminar med Klavs og 
Noah den 28. og 29. september, Platform K og DOKK1 opvisning. 
Arrangementerne har fungeret fint og løberne har hygget sig. 

• Juleafslutningen afsluttede forårssæsonen, hvor løberne stod for 
opvisningen, og vi overrakte flidspokalen og vandrepokalen. 

• Mie slutter af med en stor tak til alle løbere, trænere, hjælpetrænere, 
forældre og bestyrelsesmedlemmer. En særlig stor tak til holdlederne, 
for deres kæmpe arbejde, gode ideer og tiltag til gavn for klubben. Tak 
for en rigtig god sæson 2024 i Horsens Rulleskøjteklub. 

4) Forelæggelse af revideret regnskab (bilag 1) og status for det forløbne år til 
godkendelse  

• Kasserer Tina Askholm gav et indblik i forskellige dele af regnskabet. Vi 
har generelt en rigtig fin økonomi, og det er et mål at pengene skal ud 
og leve. Derfor er der også, som budgetteret, et underskud ved årets 
udgang. Der er også budgetteret med et underskud i 2025. 

• Det er målet at have ca. 30.000 kr. med over i et nyt regnskabsår, da 
forårssæsonen har en del udgifter så som forsikring, Berlin m.m. 

• Der er 51 betalende medlemmer. 

• Puljer og tilskud betyder meget. OK har ikke givet mere end tidligere, så 
der foreslås, at vi gør ekstra reklame for det igen. 

• En forælder roser bestyrelsen for, at pengene ikke bliver puget sammen, 
men kommer ud og leve i klubben. 

• Regnskabet er godkendt af generalforsamlingen. 

5) Fastsættelse af kontingent  

• Der er enighed om, at kontingentet fortsætter uændret. Dog er det nu 
fordelt over fire opkrævninger om året. Dette for at medlemmerne 
slipper for at skulle af med et større beløb specielt i januar. Det er 
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Holdsport som muliggør dette, da det har lettet arbejdet meget for 
kassereren. 

6) Behandling af indkomne forslag   

• Der er ingen indkomne forslag. 

7) Valg af formanden (vælges for to år)  
På valg er Mie Bigum, der er villig til genvalg  

• Mie Bigum blev enstemmigt valgt som formand for de kommende to år. 

8) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer (vælges for to år)  
På valg er Gitte Timmermann Kjeldsen, der ikke genopstiller.   
På valg er Grete Sørensen, der ikke genopstiller.  

• Anita Bigum og Hanne Mønster stiller op. De vælges begge enstemmigt 
som medlemmer for de kommende to år. 

9) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen (vælges for et år)  

På valg er Anita Bigum, der villig til genvalg 

På valg er Hanne Mønster, der er villig til genvalg  

• Da Anita og Hanne er valgt ind som medlemmer skal der nye på 
suppleantposterne.  

• Rikke Haugaard Jensen, Cecilie Thorborg og Charlotte Hjelm ønsker alle 
at stille op. Der er opbakning fra generalforsamlingen til, at de alle tre 
vælges ind, da det kun er en styrke for klubben med tre suppleanter, så 
de bliver alle tre enstemmigt valgt som suppleanter for det kommende 
år. 

10) Valg af 1 revisorer (vælges for et år)  

På valg er Karina Leed, der er villig til genvalg  
• Da Karina ikke har mulighed for at være tilstede, har hun givet skriftligt 

tilsagn om sit ønske om at genopstille. Karina bliver enstemmigt valgt til 
revisor for det kommende år. 

11) Eventuelt  
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• DM/LM vil blive afholdt i Gedved Hallen. Der er de bedste forhold for 
både løbere og tilskuere. Molly vil arrangere træning i Pinsen, for de af 
klubbens løbere som er tilmeldt stævnet, så alle kan blive dus med 
hallen. Vi håber på stor opbakning med at løse de mange opgaver og 
forventer at hver tilmeldt løber stiller med én hjælper. Der kommer 
mere ud omkring hvilke opgaver der skal løses. Lone slår et slag for, at 
de som skal med til de to kommende stævner, observerer lidt i forhold 
til hvordan speakeren løser opgaven, da vi blandt andet har brug for 
flere til denne opgave. Der er ønske fra forældre om, at opgaverne kan 
fordeles i en samlet oversigt, så det ikke foregår i en chat, hvor man 
hurtigt kan miste overblikket. 

• Bestyrelsen er blevet enige om, at det skal markeres når en løber har 5 
og 10 års medlemsjubilæum. Dette vil fremover blive gjort i forbindelse 
med juleafslutningen, så alle løbere som har haft jubilæum i løbet af 
året får overrakt et symbol her på. Vi har en del løbere som allerede har 
rundet de 5 år som medlem, og også nogen som har været medlem i 10 
år. De vil alle blive fejret ved juleafslutningen 2025. For at kunne fejre 
medlemsjubilæum, skal løberen have været medlem i en 
sammenhængende periode på 5 eller 10 år. Har man haft meldt sig ud 
af klubben og vender tilbage, vil medlemsperioden først tælle fra den 
dato man er meldt ind igen. Tidligere medlemsperiode tæller derfor 
ikke med. 

• Vi er ved at få designet nye indmarch kjoler. Grete er tovholder for 
processen. Der tages hensyn til at kjolen skal kunne passes af alle vores 
løbere uanset højde og drøjde. Vi køber ikke så mange hjem, men 
prioriterer en model, som vi kan genbestille. Grete forsøger at få nogle 
af løberne med i designprocessen, da det er dem som skal bære kjolen 
og føle sig godt tilpas i den. 

• Alle klubber under Rullesport Danmark er blevet spurgt om de har løber 
over 18 år, som vil medvirke i et reklamespot med temaet ”Vi maler 
byen rød” for Danske Spil. Danske Spil giver støtte til Rullesport 
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Danmark, og er en af de vigtige brikker i, at Horsens Rulleskøjteklub 
kunne indkøbe de første rulleskøjter, da klubben startede op i sin tid. 2 
klubber har sagt ja og 2 klubber har sagt nej. Bestyrelsen spørger hvad 
deltagerne på generalforsamlingen synes. Der er delte meninger. Flere 
synes ikke det er noget de vil sige ja til, men da de medvirkende skal 
være 18 år, kan de i princippet selv afgøre det. Det er dog et ønske, at 
det er bestyrelsen som træffer beslutningen, så ingen løbere senere 
kommer til at fortryde at de har medvirket. 

• Bestyrelsen holder som udgangspunkt møde hver den første søndag i 
måneden med undtagelse af juli måned. 

 

 

 

Referatet godkendt 

 

Dirigent:     _______________        ________________________________________ 
Dato  Underskrift 

 

Referent:     _______________         ________________________________________ 
Dato  Underskrift 

  

  24.marts 2025

Lone Folke Bendstrup
23. marts 2025

alk
Gul seddel
24. marts 2025
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Bilag 1 

  

  




